
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

 3. SEJE  SVETA KRAJEVNE SKUPNOSTI RAVNICA V LETU 2013 

 

Datum, 29.08.2013 

 

Prisotni na seji: 

DUGULIN ALEŠ, KOMEL ELVIRA, BIZJAK FRANC, BAVDAŽ JANA, FILIPIČ OTON 

 

Neopravičeno odsotni na seji: PAVLIN TADEJ, PAVLIN LJUBO  

Zapisni vodi: ALEŠ DUGULIN 

Seja se prične ob 20,20 uri. 

 

01. 

 

V prvi točki predsednik sveta prebere zapisnik 2. seje sveta KS Ravnica in  zapise korespondenčnih sej z 

dne,  24.04.2013 in 21.05.2013. 

Člani sveta prisotni na seji soglasno potrdijo zapisnik 2. seje in dveh korespondenčnih sej. 

 

02. 

 

V drugi točki člani sveta poročajo o svojih zadolžitvah iz druge seje. 

Bavdaž Jana in Bizjak Franc poročata, da primopredaje sanitarij gostinskega lokala  še nista opravila z 

najemnikom in zagotavljata, da jo bosta opravila čimprej.  

Filipič Oton pa je svoje aktivnosti z lastniki parcel za potek vodovodnega in kanalizacije,  opravil in 

zagotavlja funkcionalni potek gradnje projekta. 

03. 

 

V tej točki smo obravnavali  računovodsko poročilo odhodkov v obdobju 30.03.2013 do 29.08.2013. Po 

pregledu stanja je svet soglasno sprejel sklep in predlagano poročilo potrdil. 

 

04. 

 

V četrti točki  predsednik sveta predstavi članom investicije, ki jih namerava občina opraviti v letošnjem 

letu v Ravnici. 

Vse te investicije, kot so obnovitev vodnega vira, ureditev parkirišča ob pokopališču in športnem igrišču 

ter ureditev hudourniškega kanala ob južni upadnici v Ravnico, svet KS z navdušenjem podpira.    

 

05. 

Poslušali smo poročilo o zamenjavi najemnikov gostinskega lokala, ki so prevzeli dejavnost v sklopu 

Zavoda za razvoj podeželja. Novi upravljalci  Zavoda za razvoj podeželja Ravnica in upravitelji gostilne 

so Pavlin Martina in Pavlin Janez iz Ravnice. 

Svet KS Ravnica podpira nove najemnike gostilne in lastnike Zavoda za razvoj podeželja Ravnica, ter želi, 

da bi sodelovali s skupnostjo čimboljše.  

06. 

Poročilo o tem, da je dokončno urejeno kupoprodajno razmerje med MONG in rimokatoliško cerkvijo za 

športno igrišče v Ravnici je navdušilo svetnike KS Ravnica. Soglasno so tudi sprejeli sklep, da z igriščem v 

Ravnici mora upravljati  krajevna skupnost, katere cilji so športne in ostale aktivnosti. 

 

07. 

 

V točki razno smo obravnavali družabna srečanja ob zaključku leta. Sprejeli smo sklep, da bomo 

zaključek leta praznovali z krajani v domačem gostinskem lokalu 21.12.2013. 

Stroške manjše pogostitve bomo financirali iz naslova delovanja krajevne skupnosti. 

   

Seja je zaključena ob 22,50.                                                                                              

 

                                                                                     PREDSEDNIK SVETA KS RAVNICA                                                                                                                                                  

                                                                                                    ALEŠ DUGULIN 


